
  WARNING
To reduce the risk of fire, electrical shock ,or injury :
• ENSURE ELECTRICAL BREAKER HAS BEEN SHUT OF FPRIOR TO INSTALLATION.
• Intended for use only indoors in a dry location.
• Read the instructions below carefully prior to installation and ensure that they are followed.
• Do not install on a radiant-heating type ceiling.

Important Safety Information:
THIS PRODUCT MUST BE INSTALLED IN ACCORDANCE WITH APPLICABLE INSTALLATION CODE BY A PERSON
FAMILIAR WITH THE CONSTRUCTION AND OPERATION OF THE PRODUCT AND THE HAZARDS INVOLVED.
INSTALLATION BY A LICENSED ELECTRICIAN IS STRONGLY RECOMMENDED.

CARE AND MAINTENANCE

PARTS:(Included)

ASSEMBLY DIAGRAM

Outlet Box(not included)

Mountingt strap (D)

Wire connector (G)

Item No. : ABL-001 Item No. : ABL-001

Before you begin

Required Tools

Made in China

Fixture screw (I)

How to Install HARE WIRE PENDANT LAMP:

Canopy (C)

 

Mounting strapscrew with cap (E)

1.Turn electricity off at main circuit breaker,remove the fixure body and associated
   components form the box,make sure that no parts are missing before assembling.
2.Gather all tools (if need) prior to assembly.

Bolt Nut (J)
 

Cable clamp (F)

• For indoor use only.
• Do not clean fixture with chemicals,
  solvents,harsh cleaners,or polish 
  asthey may damage the finish.
• Dust and clean using a soft dry ordamp cloth.

- Flathead screw driver
- Phillips screw driver
- Wire strippers
- Wire cutter
- Stepladder
- Electrical ta

CAUTION: TO REDUCE RISK OF FIRE.
USE MAX 

OR USE MAXIMUM 
25-WATT TYPE  A 

LAMP 11-WATT 
SELF -BALLASTED LAMP OR LAMP ADAPTER.
120V 60Hz AC ONLY MADE IN CHINA

Refer to assembly diagram and parts list

(1) Turn off circuit breakers and wall switch to the fixture supply line lead
Failure to disconnect power supply prior to installation may result in serious inju

(2) Remove existng fixture and disconnect all electrical wiring.
(3) Attached mounting strap (D) to the outlet box using fixture screws (I).
(4) Adjust cord length to desired hanging length. Pull cord through canopy until at proper length, and then insert the cord into Cable Clamp (F). 
     Important: Tighten cord as a knot afer the Cable Clamp (F). And leave minimum 6 inches cord distance after the knot.
(5)  WIRING : Prepare wire by stripping 3/4 In. of insulaton from wire ends using wire strippers. Twist the GREEN ground wire from the pendant lamp and 
     BARE/GREEN ground wire from the outlet box around the Grounding Green Screw (H) and tighten on the Mounting Strap (D).     
     Connect the WHITE wire from the pendant lamp and WHITE wire from the outlet box altogether using wire connector (G).     
     Connect the BLACK wire from the pendant lamp and BLACK wire from the outlet box altogether using wire connector (G). 
     WARNING : Never connect ground wire to white or black power supply wires.
     WARNING : To reduce the risk of fire, electrical shock or personal injury, wire connectors provided with this pendant lamp are designed to accept only 12-gauge 
                         house wire and two lead wire with form the Pendant Lamp. If your house wire is larger than 12-gauge or there is more than one house wire to connect  
                         the corresponding lead wires, consult and electrician for the proper size wire connector to use.
(6) Wrap electrical tape around each individual wire connector down to wire. Push wire connectors gently back into outlet box. 
     Carefully push excess wiring into outlet box.
(7) Use the Bolt nut (J) lock up the canopy (C).
(8) Insert the bulb (not included) into socket, do not exceed max watage specified on label.
(9) Turn on the power at the main fuse or circuit breaker box.
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PENDANT LAMP

CORD TIGHTEN NUT
 (pre-attachad to cord)

CANOTY

MOUNTING STRAP

MOUNTING STRAP
SCREW WITH CAP

CABLE CLAMP

WIRE CONNECTOR

GROUNDING SCREW
   pre-attached to mounting strap

FIXTURE SCREW

Bolt Nut

BULB

Tube

Pièces (incluse)

Boîte de raccordement (non incluse)

support de montage (D)

couvercle (C)

Vis de �xation (I)

serre-câble (F)

  AVERTISSEMENT

DIAGRAMME DE L’ASSEMBLAGE

Capuchon de connexion (G)

Capuchon de connexion

Fabriqué en Chine

couvercle

vis à capuchon pour
  bride de montage (E)

vis à capuchon pour
 bride de montage

support de montage

 (pré-attaché au cordon)
Cordon serrer l'écrou

écrous de boulon(J)
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LAMPE

SERRE-CÂBLE

     VIS DE MISE À LA TERRE
pré-attaché à la sangle de montage

Vis de fixation

Écrou de boulon

Ampoule

Instructions d’installation
           hardwire

Avant de commencer
1. Éteignez l’électricité au disjoncteur principal, dissolvant le corps armature et associé
   composants forment la boîte, assurez-vous qu’aucune pièce n’est manquante avant l’assemblage.
2. Rassemblez tous les outils (si nécessaire) avant l’assemblage.

Pour diminuer les risques d’incendie, d’électrocution et de blessure :
• S’ASSURER QUE LE DISJONCTEUR EST DÉCONNECTÉ AVANT DE PROCÉDER À L’INSTALLATION.
• Utiliser à l’intérieur dans un endroit sec.
• Lire soigneusement les instructions ci-dessous avant de procéder à l’installation en s’assurant qu’elles sont respectées.
• Ne pas installer sur un plafond chauffant.

Renseignements importants sur la sécurité :
CE PRODUIT DOIT ÊTRE INSTALLÉ CONFORMÉMENT AU CODE D’INSTALLATION APPLICABLE PAR UNE 
PERSONNE QUI MAÎTRISE L’ASSEMBLAGE ET L’EMPLOI DE CE PRODUIT AINSI QUE LES DANGERS POSSIBLES. 
IL EST FORTEMENT RECOMMANDÉ DE FAIRE INSTALLER LE PRODUIT PAR UN MAÎTRE-ÉLECTRICIEN.

ENTRETIEN ET MAINTENANCE

• Pour une utilisation en intérieur uniquement.
• Ne nettoyez pas le luminaire avec des produits
  solvants, nettoyants agressifs ou vernis
  peuvent endommager la finition.
• Dépoussiérer et nettoyer à l’aide d’un chiffon doux et sec.

Outils requis
-Tournevis à tête plate
-Tournevis cruciforme
-Décapants de fil
-Coupe-fil
-Stepladder
-Ta électrique

ATTENTION:AFIN DE RÉDUIRELE RISQUE D'INCENDIE,

UTILISER UNE MAX AMPOULE TYPE A        DE  25
WATTS OU UTILISTER UNE MAXIMUM 11 WATTS
AUTOBALLASTÉE        LAMPE OU LAMPE ADAPTATEUR.
120V 60Hz C.A. SEULEM ENT FABRIQUE' EN CHINE

Universal joint (M)

4L

M

Tube

Joint universel (M)

Comment installer la lampe de suspension de fil de lièvre:
Référez-vous au schéma de montage et à la liste des pièces

(1) éteignez les disjoncteurs et le commutateur mural sur le fil de la ligne d’alimentation du luminaire
Le défaut de débrancher l’alimentation électrique avant l’installation peut entraîner

(2) Enlevez l’appareil et débranchez tout le câblage électrique.
(3) attacher la sangle de montage (D) à la boîte de sortie à l’aide des vis de fixation (I).
(4) Ajustez la longueur du cordon à la longueur désirée. Tirez le cordon dans le couvert jusqu’à ce qu’il soit à la bonne longueur, puis insérez le cordon 
     dans le serre-câble (F).      Important: serrer le cordon comme un noeud afer le serre-câble (F). Et laissez un minimum de 6 pouces de distance de 
     cordon après le noeud.
(5) CÂBLAGE: Préparez le fil en dénudant 3/4 d’isolant des extrémités des fils à l’aide de décapants à fil. Tournez le fil de terre vert de la 
     lampe-suspension et le fil de terre nu/vert de la boîte de sortie autour de la vis verte de mise à la terre (H) et serrez sur la sangle de montage (D).
     Branchez le fil blanc de la lampe suspension et du fil blanc de la boîte de sortie à l’aide du connecteur de fil (G).  
     Branchez le fil noir de la lampe suspension et du fil noir de la boîte de sortie à l’aide du connecteur de fil (G).  
     AVERTISSEMENT: ne raccordez jamais le fil de terre à des fils d’alimentation blancs ou noirs.
     AVERTISSEMENT: pour réduire le risque d’incendie, de choc électrique ou de blessure corporelle, les connecteurs de fil fournis avec ce luminaire 
                                    suspendu sont conçus pour accepter seulement le fil de la maison de calibre 12 et deux fils de plomb avec la forme de la lampe
                                    suspension. Si votre fil de maison est plus grand que le calibre 12 ou il y a plus d’un fil de maison pour relier les fils de plomb 
                                    correspondants, consultez et électricien pour le connecteur approprié de fil de taille à utiliser.
(6) Enroulez la bande électrique autour de chaque connecteur de fil individuel vers le bas pour câbler. Repoussez les connecteurs de fil doucement 
     dans la boîte de sortie. Poussez délicatement le câblage excédentaire dans la boîte de sortie.
(7) utilisez l’écrou de boulon (J) pour verrouiller la capote (C).
(8) Insérez l’ampoule (non incluse) dans la douille, ne dépassez pas le maximum de watAGE spécifié sur l’étiquette.
(9) Allumez l’alimentation du fusible principal ou du boîtier du disjoncteur.

Hardwire Installation 
       Instructions


